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SLOVENSKÁ TECHNICKÁ UNIVERZITA V BRATISLAVE 
 

ZÁPIS č. 8/2023 
zo zasadnutia Kolégia rektora STU zo dňa 04. 10. 2023 

 
PRÍTOMNÍ:   Dr. h. c. prof. h. c. prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Ing. Ján Híveš, PhD., prof. Ing. František Janíček, 

PhD., Ing. Oľga Matúšková, doc. Ing. Mikuláš Bittera, PhD., prof. Ing. Štefan Stanko, PhD., prof. Ing. 
Maximilián Strémy, PhD., prof. Ing. Miloš Čambál, PhD., prof. Ing. Anton Gatial, DrSc., doc. Ing. arch. 
Branislav Puškár, PhD., prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD., prof. Ing. 
Stanislav Unčík, PhD., prof. Ing. Ivan Kotuliak, PhD., doc. Ing. Marián Zajko, PhD., doc. Ing. Anna 
Ujhelyiová, PhD., Ing. Filip Kušnír 

 
TRVALE PRIZVANÝ:   Ing. Martina Reháková, PhD., Ing. Marián Ďurkovič, Ing. Juraj Rybanský 
 
PROGRAM:   

 
1. Otvorenie 
2. Digitálna knižnica STU  
3. Výber nepovinných merateľných ukazovateľov a typu plnenia povinných merateľných ukazovateľov za STU  
4. Zmena VP 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie študijných programov na STU  
5. Zmena VP 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov STU  
6. Zmena VP 7/2021 Rada študijného programu na STU  
7. Zmena VP 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania a inauguračné konania 

na STU 
8. Rôzne 
 

K BODU 1:  Otvorenie 
 
Rokovanie otvoril rektor, ktorý v úvode privítal členov kolégia rektora a prizvaných hostí a informoval o programe 8. zasadnutia Kolégia 
rektora STU. 
 
UZNESENIE: 8.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU súhlasí s programom 8. zasadnutia Kolégia rektora STU. 
 
K BODU 2:  Digitálna knižnica STU 
 
Bod uviedol prorektor Híveš ako predstavenie modelu digitalizácie študijnej literatúry a jej sprístupnenie v Digitálnej knižnici STU. 
Virtuálna knižnica predstavuje portál na podporu vedecko-výskumnej činnosti, publikačnej činnosti, koordináciu knižnično-
informačných služieb akademických knižníc STU. Sústreďuje prístupy k elektronickým informačným zdrojom (databázam), predstavuje 
nástroje pre hodnotenie vedy a vytvára priestor pre aktivity podporujúce vzdelávanie a výskum na STU. 
 
Prizvaní: Ing. Dzivák, PaedDr. Baťalík a p. Dubec, ktorí predstavili dva rôzne modely modernej digitálnej knižnice. 
 
PaedDr. Baťalík a p. Jakub Dubec prezentovali model ELVIRA, ktorý bol vytvorený na FIIT STU. Model predstavuje distribúciu 
a prezentáciu elektronických publikácií/objektov. Knižnica aktívne pracuje už cca 2 roky.  
Ďalšie detaily, ako napr. východiská knižnice a výsledky vývoja (už druhej generácie) knižničného softvéru, ďalej stručne prezentoval p. 
Jakub Dubec. 
 
Ing. Dzivák predstavil model digitálnej knižnice, ktorý sa využíva na FCHPT STU, priamo v online priestore. V krátkosti zosumarizoval 
základné informácie. Informoval, že knižnica neuchováva len otvorené diela, ale aj diela rôznych iných vydavateľov, ktoré majú rôzne 
autorské diela. Knižnica zohľadňuje tri zákony - licenčné zmluvy, zákon o knižniciach a autorský zákon.   
 
Z diskusie: 
Dekan Kotuliak 

• navrhol prezentovať návrhy v užšom kruhu s koordinátormi a pracovníkmi knižníc fakúlt, ktorí sa danou problematikou 
zaoberajú 

o  návrh podporili aj ďalší členovia kolégia rektora 
Dekan Kutiš 

• v zmysle záverov Zápisu z KR STU zo dňa 31.5.2023 "Záverom rektor ukončil diskusiu a požiadal prorektora Híveša o finančnú 
analýzu nákladov (v spolupráci s riaditeľom CVT STU) a v prípade potreby hľadať aj iné alternatívy riešenia." – upozornil, že 
chýba finančná analýza a posúdenie alternatívnych návrhov 

o prorektor Híveš konštatoval, že FCHPT STU je otvorená možnosti prevádzkovania systému pre celú STU, tzn. 
spoločné softvérové riešenie 

▪ predpokladané náklady: licencia - 12 tis. EUR (pri vyššom počte licencií sa predpokladá, že cena bude 
upravená), ročné servisné náklady na knižnicu predstavujú sumu vo výške cca 6 tis. EUR 

o p. Dubec za FIIT STU doplnil, že poplatky nie sú stanovené, keďže produkt je vyvinutý v rámci fakulty, avšak 
predpokladá sa skôr investícia do vývoja 

V nadväznosti na diskusiu prorektor Híveš navrhol overiť technické požiadavky knižníc a nájsť vhodné riešenie. 
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Dekan Čambál 
• zaujímal sa, ako knižnice ovplyvňujú akreditáciu, resp. či je nutná centralizácia knižníc 

o  digitálna knižnica nemá vplyv na akreditáciu, manažment knižnice je v kompetencii VŠ 
 
Dekan Kotuliak 

• konštatoval, že väčšina materiálov je vo verejnom priestore voľne dostupná 
• zajímal sa, ako chce STU pristupovať k záverečným prácam, konkrétne ich evidencii a sprístupnenia  

 
Rektor 

• upriamil pozornosť na alternatívu prepojenia obidvoch systémov s možnosťou výberu funkcií 
• preferuje nájsť riešenie, ktoré by vyhovovalo všetkým súčastiam 

 
Predseda AS STU, prof. Janíček, 

• podporil návrh prezentovať softvér zodpovedným pracovníkom, a tiež explicitne podporil alternatívu jednotného systému na 
celej STU, tzn. zvoliť centrálne riešenie pod hlavičkou STU, a to vo všetkých oblastiach 

 
Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla, prevažne neformálna diskusia, záverom ktorej sa prítomní zhodli, že bude vypracovaný návrh, 
ktorý bude zahŕňať porovnanie obidvoch modelov - softvérové/technické možnosti riešenia, zákonné plnenie a finančnú analýzu 
vrátane predpokladaných vývojových nákladov do budúcnosti.  
Prorektor Híveš upriamil pozornosť aj na ponuku integrácie z Web of Science, ako ďalšiu možnosť prezentácie a register úplných textov 
záverečných prác doktorandov. 
 
UZNESENIE: 8.2/2023-KR 
Kolégium rektora STU berie na vedomie prezentované modely digitálnych knižníc. 
UZNESENIE: 8.2.1/2023-KR 
Kolégium rektora STU odporúča vypracovať a predložiť materiál - analýzu, ktorá bude v súlade s diskusiou obsahovať porovnanie 
obidvoch modelov a predstaví nový návrh riešenia/implementácie digitálnej knižnice na STU. 
 
K BODU 3:  Výber nepovinných merateľných ukazovateľov a typu plnenia povinných merateľných ukazovateľov za STU 
 
Bod uviedol rektor. Detaily prezentoval prorektor Bittera (bližšie informácie zaslané dekanom elektronicky dňa 28.09.2023).  
Uviedol, že bod bol do programu zaradený na základe stretnutia s prof. Kanovským, kde bol aj stanovený termín na odovzdanie 
minimálneho výberu nepovinných merateľných ukazovateľov (predtým voliteľných) – do 30.09.2023, ako aj typ plnenia povinných 
merateľných ukazovateľov. 
Konštatoval, že všetky informácie ohľadom výkonnostných zmlúv sú dostupné na https://www.minedu.sk/vykonnostne-zmluvy-
verejnych-vysokych-skol/. 
 
Z diskusie: 
Rektor konštatoval, že 

• k uzavretiu výkonnostných zmlúv sa bude musieť pristúpiť min. z pohľadu plánu obnovy a odolnosti 
• rektori sa dohodli, že výkonnostné zmluvy sa budú podpisovať spoločne, v ten istý čas a na rovnakom mieste  

 
Prorektor Strémy  

• doplnil, že bude potrebné trvať na predložení metodiky nápočtu k merateľným ukazovateľom 
 
K výberu nepovinných merateľných ukazovateľov sa viedla široká, primárne neformálna diskusia. Dekani a riaditeľ ÚM STU postupne 
prechádzali všetky ukazovatele a prezentovali svoje stanoviská.  
Záver:  
Prítomní prijali spoločné rozhodnutie, tzn. dohodli sa na výbere nasledovných šiestich nepovinných merateľných ukazovateľoch:  

 
1. Záujem o štúdium (VMU01) 
2. Otvorenosť štúdia voči zahraničiu (VMU02) 
3. Excelentné výskumné a umelecké granty (VMU04) 
4. Spokojnosť zamestnávateľov so zručnosťami a kompetenciami absolventov (VMU06) 
5. Spolupráca s neakademickými externými aktérmi (VMU07_08) 
6. Výstupy základného a aplikovaného výskumu (VMU21) 

 
Prorektor Bittera ďalej otvoril diskusiu k štandardnému/nadštandardnému modelu. Upozornil, že bude nutné voliť pre každý 
komponent samostatne. Podklady budú zaslané dekanom, k problematike sa prítomní vrátia na nasledujúcom rokovaní KR. 
 
V rámci diskusie boli otvorené aj ďalšie témy, ku ktorým však nebol prijatý žiaden záver, primárne z dôvodu očakávaných zmien 
v súvislosti s výsledkami parlamentných volieb.  
 
UZNESENIE: 8.3/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo návrh nepovinných merateľných ukazovateľov. 
UZNESENIE: 8.3.1/2023-KR 
Kolégium rektora súhlasí s výberom ukazovateľov, konkrétne: 

1. Záujem o štúdium (VMU01) 
2. Otvorenosť štúdia voči zahraničiu (VMU02) 
3. Excelentné výskumné a umelecké granty (VMU04) 

https://www.minedu.sk/vykonnostne-zmluvy-verejnych-vysokych-skol/
https://www.minedu.sk/vykonnostne-zmluvy-verejnych-vysokych-skol/


 

Zápis č. 8/2023 – KR STU zo dňa 04.10.2023   3 /  6    

 

4. Spokojnosť zamestnávateľov so zručnosťami a kompetenciami absolventov (VMU06) 
5. Spolupráca s neakademickými externými aktérmi (VMU07_08) 
6. Výstupy základného a aplikovaného výskumu (VMU21) 

Výber odporúča zaslať na MŠVVaŠ SR čo najskôr. 
 
K BODU 4:  Zmena VP 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie študijných programov na STU 
 
Materiál uviedol prorektor Bittera z dôvodu zefektívnenia a doplnenia postupov schvaľovania úprav a rušenia študijných programov 
podľa zákona č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania.  Zmena vnútorného predpisu sa predkladá na 
vyjadrenie Akademickému senátu STU v súlade s § 9 ods. 1 písm. l) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a na schválenie 
Vedeckej rade STU v súlade s § 12 ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách. 
Prizvaná: Ing. Reháková. 
 
K dokumentu boli predložené nasledovné pripomienky: 
Dekan Kutiš 

• upozornil na formálnu chybu v Článku 3, odsek 8 „Na čas nevyhne potrebný - Na čas nevyhnutne potrebný...“  
o  uvedená gramatická chyba bola medzičasom opravená 

 
Dekan Kotuliak 

• navrhol v Článku 1 vypustiť bod (2), ktorý považuje za nezmyselný a podľa jeho vyjadrenia komplikuje predpis, bez pridanej 
hodnoty, uvedená pripomienka bola vznesená aj pri návrhoch uvedených v bodoch 5 - 7 programu  

o Ing. Reháková vysvetlila, že klauzula bola vložená do všetkých predpisov STU na základe odporúčania ÚVaSŠ R STU  
o v zmysle ďalšej diskusie sa však prítomní dohodli, že pripomienka bude zohľadnená pri najbližšej úprave Štatútu STU 

 
UZNESENIE: 8.4/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Zmena vnútorného predpisu číslo 4/2021 Pravidlá pre návrh, schvaľovanie, úpravu a zrušenie 
študijných programov na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ s pripomienkami. Po zapracovaní formálnej pripomienky odporúča 
predložiť predpis na prerokovanie Vedeckej rade STU. 
 
K BODU 5:  Zmena VP 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných programov STU 
 
Materiál uviedol prorektor Bittera z dôvodu doplnenia a jednoznačného výkladu niektorých postupov personálneho zabezpečenia 
študijných programov podľa zákona č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania.  Zmena vnútorného 
predpisu sa predkladá na vyjadrenie Akademickému senátu STU v súlade s § 9 ods. 1 písm. l) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých 
školách a na schválenie Vedeckej rade STU v súlade s § 12 ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách. 
Prizvaná: Ing. Reháková. 
 
K dokumentu neboli vznesené žiadne písomné pripomienky (okrem FIIT STU – uvedené v bode 4). 
Krátka diskusia sa viedla k bodu 16, v rámci ktorého členovia kolégia rektora odporučili len upraviť formuláciu.  
 
UZNESENIE: 8.5/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Zmena vnútorného predpisu číslo 5/2021 Pravidlá pre personálne zabezpečenie študijných 
programov na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča predložiť predpis 
na prerokovanie Vedeckej rade STU. 
 
K BODU 6:  Zmena VP 7/2021 Rada študijného programu na STU 
 
Materiál uviedol prorektor Bittera z dôvodu úpravy činnosti rady študijného programu pri úpravách študijného programu a  
zasadnutiach rady študijných programov. Zmena vnútorného predpisu sa predkladá na vyjadrenie Akademickému senátu STU v súlade s  
§ 9 ods. 1 písm. l) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a na schválenie Vedeckej rade STU v súlade s § 12 ods. 1 písm. b) zákona č. 
131/2002 Z. z. o vysokých školách. 
Prizvaná: Ing. Reháková. 
 
K dokumentu bola vznesená jedna písomná pripomienka (okrem FIIT STU – uvedené v bode 4): 
Dekan Kotuliak 

• navrhol definíciu úpravy študijného poriadku vložiť iba ako referenciu na predpis 4/2021 z dôvodu, aby to bolo uvedené iba 
raz, a aby sa vyhlo prípadnému nesúladu predpisov 

o pripomienka bola akceptovaná, bude upravené 
 
UZNESENIE: 8.6/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Zmena vnútorného predpisu číslo 7/2021 Rada študijného programu na Slovenskej technickej 
univerzite v Bratislave“ s pripomienkou. Po zapracovaní pripomienky odporúča predložiť predpis na prerokovanie Vedeckej rade STU. 
 
K BODU 7:  Zmena VP 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov na získanie práv na habilitačné konania a 

inauguračné konania na STU 
 
Materiál uviedol prorektor Bittera z dôvodu doplnenia postupov schvaľovania podkladov na získanie práv na habilitačné konania  
a inauguračné konania pri zmenách personálneho zabezpečenia akreditovaného odboru habilitačného konania a inauguračného konania.  
Zmena vnútorného predpisu sa predkladá na vyjadrenie Akademickému senátu STU v súlade s § 9 ods. 1 písm. l) zákona č. 131/2002 Z. z. 
o vysokých školách a na schválenie Vedeckej rade STU v súlade s § 12 ods. 1 písm. b) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách. 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2018/269/20220101.html
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2018/269/20220101.html
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/2002/131/20210401
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Prizvaná: Ing. Reháková. 
K dokumentu bola vznesená jedna písomná pripomienka (okrem FIIT STU – uvedené v bode 4): 
Dekan Kutiš 

• upozornil na nesúlad vo formálnej úprave textu: bežný text je písaný veľkosťou 11, v Článku 1 je text v bode 2 vložený 
veľkosťou 12, podobne aj mená predsedu AS STU a rektora STU 

o pripomienka bola akceptovaná, bude upravené 
Ďalej v rámci diskusie: 
Dekan Kotuliak 

• zaujímal sa, či vedenie považuje za správne, aby HaI pripravoval/zabezpečoval človek bez titulu „profesor“ 
o prorektor Híveš konštatoval, že textácia je formulovaná v zmysle zákona 
o Ing. Reháková doplnila, že predpis sa bude pravdepodobne budúci rok prispôsobovať novým štandardom a bude 

možnosť ho opäť upraviť/korigovať 
 
UZNESENIE: 8.7/2023-KR 
Kolégium rektora STU prerokovalo materiál „Zmena vnútorného predpisu číslo 8/2021 Pravidlá pre tvorbu a posudzovanie podkladov  
na získanie práv na habilitačné konania a inauguračné konania na Slovenskej technickej univerzite v Bratislave“ s pripomienkou. Po  
zapracovaní formálnej pripomienky odporúča predpis predložiť na prerokovanie vo Vedeckej rade STU. 
 
K BODU 8:  Rôzne 

 
Rektor 

• otvoril otázku procesu akreditácie na STU 
o prorektor Bittera predstavil harmonogram – plán posudzovania VSK, ktorý je pre rektorát dostupný na  

9_10_STU_rektorát v2.docx - Dokumenty Google 
Detaily prezentovala Ing. Reháková. 
Posudzovanie vnútorného systému SAAVŠ  - plány posudzovania na mieste: 
Pondelok  09.10.2023 -  Rektorát  - 10:00 - 17:30 /návrh  - z fakúlt budú prítomné len osoby zodpovedné za VSK 
Utorok   10.10.2023 -  FEI a FIIT 
Štvrtok   12.10.2023 -  FAD a ÚM (len časť priestorové plánovanie) 
Piatok   13.10.2023 -  SvF  
Utorok  17.10.2023 -  MTF (dekan Čambál upozornil, že v dňoch 16.-17.10.2023 bude mesto Trnava pravdepodobne bez  

vody – bude potvrdené dodatočne) 
Streda   18.10.2023 -   SjF (dekan požiadal o skorú informáciu k časovému harmonogramu vzhľadom na plánovanú VR  

STU a ďalšie podujatia) 
Konštatovala, že termíny pre FCHPT a ÚM (časť ekonómia a manažment) zatiaľ nie sú známe. 
Ďalej požiadala prítomných o doplnenie mien a miestností. Uviedla, že informácie budú priebežne doplňované a zverejňované na 
https://sites.google.com/stuba.sk/vsk-stu/vsk-t%C3%ADm. Stretnutia budú prebiehať aj dištančne, tlmočníci budú zabezpečení. 
Dodala, že všetky informácie k priebehu posudzovania VSK budú zverejňované na https://sites.google.com/stuba.sk/vsk-stu/domov.  
Zároveň informovala, že na webovom sídle STU boli zverejnené ŠP (https://www.stuba.sk/sk/informacie-pre-uchadzacov/studijne-
programy-a-studijne-odbory/vsetky-studijne-programy.html?page_id=10703) a požiadala prítomných o kontrolu údajov. Akékoľvek 
nezrovnalosti/chyby žiadala nahlásiť priamo na jej e-mailovú adresu. 
 
V nadväznosti na uvedené dekan Kutiš informoval, že podklady za FEI STU budú zaslané v priebehu dňa, najneskôr však 05.10.2023. 
 
V rámci diskutovanej témy rektor tiež informoval o skončení pracovného pomeru prof. Murgaša na FEI STU, a o zámere obnoviť jeho 
pôsobenie v pozícii predsedu Rady pre VSK - ako zamestnanec R STU. 
 
Ďalej v rámci bodu Rôzne: 
Rektor  

• otvoril tému medzinárodných rebríčkov. Téma rezonovala aj pri návšteve Óbuda University, ktorá sa problematikou zaoberá  
2 roky. Konštatoval, že STU a UK za ostatných 5-6 rokov klesli v THE rebríčku o 600 až 700 miest (STU klesla z 800. na 1 500. 
miesto). Upozornil, že agentúry čerpajú z verejne dostupných zdrojov, ktoré nie sú vo viacerých prípadoch aktuálne, resp. 
nesprávne zadané. Tiež informoval, že dňa 24.11.2023 sa v Budapešti uskutoční summit THE, na ktorom sa zúčastní aj 
zástupca STU. Zdôraznil, že za dôležité považuje spoznať know-how a prebiehajúce procesy, ale najmä investovať finančné 
prostriedky do prípravy výstupov.  

Záverom informoval o účasti prorektora Strémyho na THE World Academic Summit 2023, ktorý sa uskutočnil na University of Sydney 
v dňoch 25. – 28.09.2023. Prorektor Strémy stručne informoval o priebehu podujatia:  

• obsahom summitu boli dva základné rebríčky - QS a THE 
o QS – ide o reputačný rebríček, vyhodnocuje údaje, ktoré sú verejne dostupné z web stránok 
o THE – údaje zadávajú do systému oslovené univerzity (kategórie features/research reputation) 

• na summite mali zo SK a ČR zastúpenie len STU a ČVUT 
• univerzity boli pozvané aj na ďalší summit, ktorý je plánovaný v Hradci Králové 

V závere konštatoval, že ide o dlhodobý proces a problematike je potrebné sa venovať cielene.  
Na uvedenú tému sa viedla neformálna diskusia, v závere ktorej rektor konštatoval, že predmetnej oblasti bude potrebné venovať 
podstatne väčšiu pozornosť, ale aj finančné zdroje. Osoba zodpovedná za uvedenú problematiku bude určená individuálne po 
konzultácii s prorektorom Hívešom a Strémym.  
 
Tajomníčka kolégia rektora, E. Jevčáková, 

• informovala, že výjazdové rokovanie rozšíreného vedenia sa uskutoční v hoteli Stupka, Tále v dňoch 23. - 24.11.2023  
o bude zaslaná písomná požiadavka na výber menu a vyjadrenie záujmu o spoločnú dopravu 

https://docs.google.com/document/d/1r4kA_ZQoJVNosNL9rf4YF2-mIXDfZwEn/edit#heading=h.gjdgxs
https://docs.google.com/document/d/1r4kA_ZQoJVNosNL9rf4YF2-mIXDfZwEn/edit?usp=sharing&ouid=113074035526607909889&rtpof=true&sd=true
https://sites.google.com/stuba.sk/vsk-stu/vsk-t%C3%ADm
https://sites.google.com/stuba.sk/vsk-stu/domov
https://www.stuba.sk/sk/informacie-pre-uchadzacov/studijne-programy-a-studijne-odbory/vsetky-studijne-programy.html?page_id=10703
https://www.stuba.sk/sk/informacie-pre-uchadzacov/studijne-programy-a-studijne-odbory/vsetky-studijne-programy.html?page_id=10703
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o kvestorka doplnila, že platba za ubytovanie bude v réžii fakúlt, všetky ostatné výdavky hradí rektorát  
V nadväznosti na uvedené rektor upozornil, že účasť dekanov na rokovaní je nezastupiteľná. 
 
Prorektor Híveš 

• informoval o stave podávania žiadostí v rámci výziev z Plánu obnovy 
• uviedol, že sa uskutočnilo zasadnutie Atestačnej komisie STU – doručených 6 návrhov (5 odporúčaných, 1 vrátený späť na SvF 

STU) 
• informoval o grantoch pre PhD. a postdoky (plán obnovy) – nárok STU je na 47 miest pre PhD. a 17 miest pre postdokov, 

rozdelenie počtu  pozícií na jednotlivé fakulty sa bude realizovať podľa vedeckého výkonu fakulty/ústavu, ako je uvedené 
v rozpise dotácie na rok 2023 – konkrétne počty budú zaslané na fakulty/ústav 

• informoval o stave projektu - obnova budovy R STU – špecifikovali sa náklady na prípravu  projektovej dokumentácie 
potrebnej na podanie projektu 

 
Dekan Čambál 

• zaujímal sa o stav projektov podávaných v rámci výzvy na Transformačné a inovačné konzorciá (termín 04.10.2023) 
o očakáva sa veľké množstvo podávaných projektov, avšak STU bude lídrom len v jednom projekte 

 
Prorektor Strémy 

• informoval o záveroch zasadnutia riadiaceho a koordinačného výboru AKIS (akronym pre pôdohospodárske znalostné a 
inovačné systémy - Agricultural Knowledge and Innovation Systems) 

o  požiadal dekanov o zaslanie prípadnej spolupráce fakúlt smerujúcej do poľnohospodárstva 
 
Ing. Reháková 

• informovala že termín na posúdenie CAF bol posunutý na november 
 
Prorektor Bittera 

• tlmočil pozvanie TA3 na Developerskú konferenciu – pozvanie platí pre študentov, aj učiteľov 
o témy konferencie: zmeny v stavebnom zákone, nové trendy vo výstavbe, energetická kríza, financovanie 

developerských projektov, budúcnosť bývania na SK a pod.) – účasť je plne hradená  
 
Zástupca ŠČ AS STU, Ing. Kušnír,  

• upravil informáciu o konaní Beánie STU, ktorá bola prezentovaná na ostatnom zasadnutí – podujatie sa uskutoční dňa 16.11. 
2023 (nie 17.11.2023) 

 
Dekan Unčík 

• vzhľadom na zrušený mimoriadny stav požiadal o usmernenie vo veci povolenia „home office“ - práce z domácnosti 
o rektor uviedol, že súčasne platný pracovný poriadok predmetnú problematiku nezahŕňa, avšak až do schválenia 

nového pracovného poriadku bude vydané usmernenie, ktoré bude kopírovať doterajší stav  
• upozornil na nespokojnosť študentov s navýšením poplatkov za stravu – uvedené považuje vo vzťahu k študentom za vysoko 

neseriózne 
o predseda AS STU, prof. Janíček, uviedol, že problém sa rieši na úrovni AS STU, riaditeľ ŠDaJ STU, Ing. Hulík, bol 

poverený prípravou stanoviska, ktoré bude predmetom rokovania P AS (11.10.2023) a následne aj AS STU 
(25.10.2023) 

o kvestorka na vysvetlenie doplnila, že išlo o nesprávny výpočet štátnej dotácie - nesprávnym vzorcom bola študentom 
pridelená nesprávna dotácia a zvýšenie poplatku predstavovalo zosúladenie sumy, podľa jej vyjadrenia nešlo 
o svojvoľné navýšenie poplatku za stravu 

o  v nadväznosti na uvedené riaditeľ CVT STU, Ing. Ďurkovič, potvrdil stanovisko kvestorky 
▪ bola zaslaná žiadosť o úpravu softvéru (systému kredit), žiadosť nebola splnená a bola priznaná dotácia, na 

ktorú neexistoval právny nárok 
 
Dekan Kutiš 

• informoval o aktuálnej situácii so stravovaním na FEI STU - dodávateľ stravy Delikanti – majiteľ vyjadril nespokojnosť s 
nadhľadmi systému kredit, podľa jeho vyjadrenia spoločnosť eviduje enormne vysoké náklady na prevádzku kreditového 
systému a znáša neúmernú časť nákladov. Tiež avizoval, že v prípade, že sa situácia nevyrieši, odstúpi od zmluvy a strava 
nebude zabezpečená, čo považuje za veľký problém. 

• navrhol vypracovať seriózny nápočet (ako funguje zaplatenie kreditu, prečo napr. študenti z UK nemôžu dostať zľavu, ako sú 
rozpočítané náklady na tento kredit na celej STU, príp. odpustenie poplatku v čase uzavretej prevádzky a pod.), požiadal 
o riešenie situácie 

o kvestorka informovala, že situácia so stravovaním sa rieši na centrálnej úrovni, čo explicitne potvrdil aj predseda AS 
STU, prof. Janíček, ktorý zároveň dôrazne požiadal prítomných ponechať riešenie situácie v kompetencii AS STU 

Na uvedenú tému sa viedla rozsiahla diskusia, záverom ktorej rektor konštatoval, že v prípade potreby sa budú hľadať aj nové riešenia, 
ktoré budú vyhovovať celej STU. 
Dekan Kutiš ďalej 

• poďakoval CVT STU za sfunkčnenie MS Outlook a požiadal ešte aj o doriešenie/sfunkčnenie kalendára  
 
Dekan Puškár 

• informoval, že dňa 30.09.2023 sa uskutočnil festival Biela Noc, na ktorom bola zaznamenaná rekordná účasť, podujatie 
považuje za výborné PR pre fakultu, doplnil, že minulý rok FAD STU vyhrala s laserovou inštaláciou celkovo 3. miesto 

 
Dekan Gatial 
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• zaujímal sa o dôvod priznania nižšej sumy v rámci kompenzácie za teplo 
o kvestorka uviedla, že priznanie plnej sumy je aktuálne predmetom rokovania so zástupcami MŠVVaŠ SR - o výsledku 

bude informovať  
• konštatoval, že fakulte bola pridelená menšia dotácia (do septembra cca o 200 tis. EUR)  

o kvestorka informovala, že suma bola pravdepodobne znížená o valorizáciu, avšak uvedenú skutočnosť dodatočne 
overí a o výsledku bude dekana informovať 

 
Predseda AS STU, prof. Janíček, 

• informoval o termínoch zasadnutí P AS STU (11.10.2023) a AS STU (25.10.2023) – požiadal o zaslanie bodov a materiálov 
k termínu P AS STU 

• konštatoval, že pripomienky k Pracovnému poriadku STU boli akceptované, požiadal dekanov, aby odporučili členom komisií 
(zástupcovia fakúlt) pripomienky prerokovať 

o rektor explicitne potvrdil, že AS STU akceptuje len pripomienky, ktoré boli predložené a prerokované v LK AS STU 

 
Keďže ďalšie príspevky neboli predložené, rektor poďakoval prítomným za aktívnu účasť a ukončil 8. zasadnutie Kolégia rektora STU. 
 
 
Plánované termíny najbližších zasadnutí: 
 

Október 11.10.2023 PAS STU   

18.10.2023 VR STU 09:00  

25.10.2023 AS STU 13:00  

 
 
Zapísala: 09.10.2023       Zápisnicu overil: 12.10.2023 
Erika Jevčáková, B.S.B.A., v.r.      prof. Ing. Ján Híveš, PhD., v.r. 

 

 

 

 

 

 


